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Till länsförbunden och lokalföreningarna i FUB  

 

Förslag om stadgeförändringar – Förbundsstämma vartannat år 

________________________________________________________________  

 

Förbundsstyrelsen överlämnar med eget yttrande förslag om ändring av stadgar till 

lokalföreningar och länsförbund för synpunkter. Synpunkterna ska vara inlämnade till 

förbundsstyrelsen senast den 31 januari 2017.  

 

BAKGRUND  

En stadgemotion har kommit in till riksförbundet. Stadgekommittén har av förbundsstyrelsen 

fått i uppdrag att bedöma om och i så fall hur motionärens förslag ska genomföras. 

Kommittén har lämnat sitt förslag till förbundsstyrelsen som fattat beslut. Förbundsstyrelsens 

förslag skickas nu ut till lokalföreningarna och länsförbunden för granskning och synpunkter. 

Därefter ska förbundsstyrelsen ta del av de synpunkter som kommit in och göra eventuella 

justeringar av förbundsstyrelsens tidigare förslag med anledning av de inkomna synpunkterna. 

Motionerna tas sedan upp på Förbundsstämman 2017.  

Stadgemotionen är lämnad av Västra Götalands länsförbund. Länsförbundet föreslår att 

Förbundsstämma ska hållas vartannat år i stället för som enligt nu gällande stadgar varje år.  

FÖRBUNDSSTYRELSENS FÖRSLAG  

Förbundsstyrelsen instämmer i de skäl länsförbundet för fram i motionen. Därför föreslår 

förbundsstyrelsen Förbundsstämman att säga ja till motionen om att genomföra 

Förbundsstämma vartannat år. Ändringar behöver göras i stadgarna så att det framgår att 

Förbundsstämma hålls vartannat år. Dessutom behöver vissa följdändringar göras om stämma 

hålls vartannat år. Förbundsstyrelsens ledamöter kan då inte längre väljas på tre års 

mandatperiod. I stället föreslår förbundsstyrelsen att ledamöterna väljs på fyra års 

mandatperiod. Rekommendationen i God föreningssed gällande maximalt antal 

mandatperioder ändras då till två gånger fyra år plus eventuellt fyllnadsval om två år, det vill 

säga maximalt tio år. Revisorerna väljs enligt nu gällande stadgar för tre år. Förbundsstyrelsen 

föreslår att perioden ändras till fyra år. Detsamma föreslås gälla för valberedningen, som 

också bör väljas för fyra år.  


